
  

 

 

 

Norrtälje den 26 april 2021 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 
angående 

Styrningen av kommunens 
lokalförsörjning 
Kommunens strategiska lokalförsörjningsplan har stor betydelse i vår 
växande kommun, den spelar en viktig roll i planeringen av välfärdens 
verksamheter - allt från förskolor till äldreboenden. 

Den fyller dock inte sitt syfte om den inte efterlevs. Redan en vecka 
efter att det Moderatledda styret antog den reviderade planen så finns 
stora osäkerheter om vad som egentligen gäller och hur arbetet med 
lokalförsörjningen ska styras. Detta skapar stor oro för många 
verksamheter. Denna otydlighet gentemot invånare, intressenter och 
förvaltning riskerar dessutom att försvåra möjligheterna att hantera 
utmaningen med lokalförsörjning på ett effektivt sätt. Norrtälje 
kommun behöver göra stora ansträngningar för att säkerställa behovet 
av lokaler för välfärdens verksamheter, och det är särskilt akut att 
renovera nedslitna förskolor och skolor samt att bygga ut för fler barn- 
och elever. 

 
Med anledning av att lokalförsörjningsplanen redan verkar vara 
inaktuell undrar vi: 
 

- När kommer en reviderad strategisk lokalförsörjningsplan att 
kunna beslutas? 
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För Socialdemokraterna, 
 
Olle Jansson (S) 
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